

Nicole McKenna

Subject: FW: Rising Rates

From: Doris Herring
Sent: August 06, 2019 10:49 AM
To: Info@irac.pe.ca
Subject: Rising Rates

Just a flat-out NO - You do not need it!! We (seniors) can barely get by now!! Have a little mercy!!

This electronic transmission, including any accompanying attachments, may contain information that is confidential, privileged and/or exempt from disclosure under applicable law, and is intended only for the recipient(s) named above. Disclosure to anyone other than the intended recipient does not constitute waiver of privilege.

Any distribution, review, dissemination or copying of the contents of this communication by anyone other than the intended recipient(s) is strictly prohibited.

If you have received this communication in error, please notify the sender immediately by return email and permanently delete the copy you have received.

Cette transmission électronique, y compris toute pièce jointe, peut contenir des renseignements confidentiels et privilégiés qui ne doivent pas être divulgués en vertu des lois applicables et n'est destinée qu'à la personne nommée ci-dessus. La divulgation à quiconque autre que le destinataire prévu ne constitue pas une renonciation aux privilèges.

Toute distribution, révision, diffusion ou reproduction du contenu par quiconque sauf le destinataire prévu est strictement interdite. Si vous avez reçu la présente communication par erreur, veuillez en informer l'expéditeur immédiatement par courriel et supprimer de façon permanente la copie que vous avez reçue.